
Iturbe: Roma musi grać zawsze w Lidze Mistrzów
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Juan Manuel Iturbe był ostatnim gościem w tym sezonie inicjatywy Szkoła

Kibicowania, skierowanej do najmłodszych dzieci szkół. Przy tej okazji

piłkarz udzielił krótkiego wywiadu. 

 

Manuel, jak się czujesz spędzając ten czas z dziećmi?

- Dobrze, po tak długim czasie wróciłem do szkoły. Jestem szczęśliwy: kiedyś

również ja byłem dzieckiem i wiem dobrze co oznacza spotkanie ze swoim

piłkarskim idolem, choć ja nie uznaję siebie za takiego. Piękną rzeczą jest oglądanie

wszystkich tych uśmiechów na twarzach dzieci.

 

Wszyscy uczniowie przywitali ciebie skandując twoje imię. Po golu w

derbach zdobyłeś serca miasta. Co czujesz?

- Zdaję sobie teraz sprawę, że zdobycie gola z Lazio jest tutaj bardzo ważne, jednak

sądzę, że najpiękniejszą rzeczą jest widzenie dzieci szczęśliwymi. Podoba mi się, że

krzyczą moje imięjednak wiem dobrze, że, słusznie, ich idolami są Totti, De Rossi i

Florenzi, którzy są z Rzymu.

 

Jak się czułeś po golu w poniedziałek na Olimpico?

- Myślę, że w swojej radości wyrzuciłem na zewnątrz wszystko to, co gromadziłem w

ciągu miesięcy. To były unikalne emocje i dobry punkt wyjścia na przyszłość, na

następny sezon.

Przy okazji, w nowym sezonie wracacie ponownie do Ligi Mistrzów: jak

bardzo jest to ważne?

- To był cel, który musieliśmy osiągnąć: Roma jest drużyną, która musi grać tam

zawsze. To ważne rozgrywki i zasługujemy, aby tam być.
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